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Opening en vaststelling agenda  

De vergadering vindt fysiek plaats. Alle NCad-leden zijn aanwezig. Tevens nemen 

de algemeen secretaris, drie medewerkers en de communicatieadviseur van het 

NCad deel.  

 

Mogelijk of schijnbaar conflicterende activiteiten en activiteiten van belang voor 

het NCad 

 

Henk Smid geeft aan in september deelgenomen te hebben aan en een 

presentatie te hebben gegeven op een bijeenkomst van neurowetenschappers van 

de UU.  

 

Pieter Roelfsema geeft aan als directeur van het NIN gezamenlijk met 

afgevaardigden van het NKI en Amsterdam UMC op bezoek te zijn geweest bij de 

gemeenteraad Amsterdam om te spreken over proefdieronderzoek. 

 

Jan-Bas Prins geeft aan dat hij de komende week deelneemt aan een workshop, 

waarvan hij medeorganisator is bij het Lorentz centrum in Leiden.  

 

 

CoP Kankeronderzoek 

Het NCad heeft een gesprek gehad met een aantal dierenartsen van het NKI. Deze 

dierenartsen hebben samen met de KU Leuven het initiatief genomen om 

richtlijnen op te stellen. Deze richtlijnen gaan specifiek over het gebruik van 

proefdieren tijdens de proef. In december zal een eerste concept gereed zijn. Het 

NC3R zet op dat gebied een enquête uit en zal ook richtlijnen opstellen. Wellicht is 

het goed om de scope van beide richtlijnen te vergelijken. In december zal in een 

vervolgbijeenkomst de rol van het NCad nader worden besproken. 

 

 

IvD Platform 

Er is overleg geweest met het IvD-Platform waarbij werd aangegeven dat het voor 

het IvD-Platform belangrijk is om Codes of Practice op te stellen in samenwerking 

met het NCad. Tevens kwam het Harry Blom Beraad aan de orde. Het NCad heeft 

hierbij een organisatorische rol en het IvD Platform een inhoudelijke. Het 

volgende Harry Blom Beraad zal in het voorjaar 2022 plaatsvinden. Een eventueel 

onderwerp daarvoor zou gedragsonderzoek kunnen zijn. Het NCad vindt het van 
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belang dat het onderwerp een relatie heeft met de V van Verfijning. Tevens kwam 

de vraag naar voren of we in gezamenlijkheid een bijdrage kunnen gaan leveren 

aan het FELASA congres van 2022.  

 

 

Overleg met COREON 

Er heeft een tweede overleg met COREON plaatsgevonden. Het NCad heeft daarin 

aangegeven erg blij te zijn met deze contacten om op deze wijze de connectie met 

wetenschappers te versterken. Proefdiervrije innovatie krijgt een beduidende plek 

binnen COREON. Daarin is het werken met humane weefsels belangrijk. Een 

volgend overleg wordt gepland in december. 

 

 

Ronde tafelbijeenkomst met dierenwelzijnsorganisaties 

Op 7 oktober vindt de bijeenkomst met dierenwelzijnsorganisaties plaats. De 

agenda wordt in het NCad besproken en toegelicht. Er zullen vier van de vijf 

uitgenodigde organisaties aanwezig zijn. 

 

 

Voorstellen bureausecretaris van het OBDA 

Thijs Maessen, de nieuwe bureausecretaris van het OBDA wordt in het NCad 

welkom geheten. Hij stelt zichzelf kort voor. 

 

 

Gesprek met nieuwe programmamanager van TPI 

De algemeen secretaris geeft een korte terugblik van het kennismakingsgesprek 

met mw Van Oort, de nieuwe programmamanager bij TPI. Het was een 

constructief gesprek waarbij hij de punten zoals besproken in het NCad aan de 

orde heeft gesteld. Mw Van Oort zal met het ondersteunend bureau van het NCad 

kennismaken en zal tevens t.z.t. kennismaken met het NCad. 

 

 

Evaluatie NCad 

Er hebben inmiddels verkennende gesprekken plaatsgevonden in het kader van de 

evaluatie van het NCad. Nu volgen onder andere gesprekken met onderzoekers en 

IvD. 

 

 

NC bijeenkomsten 

Er wordt een terugblik gegeven van het NC-netwerk. Begin december zal een 

volgende bijeenkomst plaatsvinden. Duitsland zal daarbij in de lead blijven. Veel 

van de door het NCad ingebrachte punten zijn overgenomen.  

Er is een informele werkgroep gevormd naar aanleiding van het ECVAM rapport 

over non-animal antibodies. Deze zal volgende week vrijdag weer bij elkaar 

komen en bestaat uit vertegenwoordigingen uit dertien landen. Dat zijn naast 

Nederland, België (Vlaanderen en Brussel NC), Noorwegen, Luxemburg, Frankrijk, 

Duitsland, Finland, Kroatië, Slovenië, Litouwen, Denemarken, Zweden, Spanje en 

Engeland. Twee NCad-leden zijn voorzitter en dr. Alison Gray zal een presentatie 

geven. 
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Streefbeelden Onderwijs HBO en MBO 

Het verantwoordelijke NCad-lid geeft een toelichting. Wellicht dient er gewacht te 

worden totdat het streefbeeld vanuit de VSNU en NFU wordt afgerond alvorens 

een reflectie te geven door het NCad. Geconstateerd wordt dat er een groot 

verschil zit tussen de competenties bij HBO en MBO-studenten waarbij het wellicht 

goed is om aan te sluiten bij de praktische behoeften. Daarbij zou enige 

concretisering wenselijk zijn. Het verantwoordelijke NCad-lid zal hierover nog 

contact opnemen met de opstellers van het streefbeeld. Het NCad heeft ervoor 

gekozen te wachten totdat ook het streefbeeld vanuit de NFU en VSNU is afgerond 

alvorens een reflectie hierover naar de minister te sturen. Het onderwerp komt op 

een volgende vergadering uitvoerig terug. 

 

 

Communicatie strategie 

De communicatieadviseur geeft een presentatie over de communicatie-strategie. 

Deze is al uitvoerig besproken in het ondersteunend bureau. De actualisering van 

de huidige kernboodschap zoals deze nu op de website staat van het NCad wordt 

nader toegelicht. Het NCad kan zich vinden in de voorstellen van het 

ondersteunend bureau en met een kleine wijziging worden deze goedgekeurd. 

 

 

Werktitel Diermodellen waar we vanaf willen 

Op basis van de discussie die binnen het NCad plaatsvindt zal gestart worden 

vanuit een brede scope. In een verkennende fase worden gesprekken met 

onderzoekers uit het Nederlandse proefdierkundige veld, alsmede 

dierbeschermers gevoerd en wordt vervolgens een prioritering aangebracht 

waarna een verdiepingsslag volgt. 

 

 

Vervolg Transitieadvies 

De algemeen secretaris geeft een toelichting op hetgeen voorligt. Het NCad heeft 

eind 2016 het advies: ‘Transitie naar proefdiervrij onderzoek’ uitgebracht. Op 

basis van de discussie binnen het NCad wordt geconcludeerd dat dit advies 

actualisering en verdere concretisering behoeft. In de NCad-vergadering van 

november zal daarvoor een procesvoorstel worden gedaan door het 

ondersteunend bureau en in december zal een inhoudelijke bespreking 

plaatsvinden om verdere invulling te geven op het vervolg van het transitieadvies. 

 

 

Verslag vorige vergadering 

Het verslag wordt met een kleine aanpassing goedgekeurd en vastgesteld. 

 

 

Actielijst 

Twee punten inzake overleg NVDEC en de rol van het NCad bij een 3R-centrum 

worden kort besproken en voorzien van actie. De andere onderwerpen zijn al 

geactualiseerd. 

 

 

Rondvraag 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag 


